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has been assessed and certified as meeting the requirements of

ISO 13485:2016
EN ISO 13485:2016
For the following activities
Design, development, manufacture, servicing, installation and distribution of patient monitoring, diagnostic and therapeutic
electromedical devices, X-ray generators and X-ray devices and medical imaging and cardiological software.

Páciens monitorozó, diagnosztikai és terápiás orvostechnikai eszközök, röntgengenerátorok és röntgentechnikai berendezések
valamint orvostechnikai képalkotó és kardiológiai szoftverek fejlesztése, gyártása, installálása, javítása és forgalmazása.

Дизайн, pазработка, производство, монтаж, ремонт и продажа приборов для мониторинга пациентов, диагностических и
терапевтических электромедицинских, рентгеновских генераторов и рентгеновских аппаратов, а также разработка
программного обеспечения для медицинских и кардилогии.

This certificate is valid from 20 February 2024 until 09 June 2025 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.
Issue 7. Certified since 09 June 1998

Certified activities performed by additional sites are listed on subsequent pages.

Jonathan Hall
Global Head - Certification Services
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Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK
t +44 (0)151 350-6666 - www.sgs.com
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Issue 7

Sites

Innomed Medical Zrt.
1146 Budapest, Szabó J. u. 12., Hungary

Design, development, servicing, installation and distribution in support of design, development, manufacture, servicing,
installation and distribution of patient monitoring, diagnostic and therapeutic electromedical devices, X-ray generators and X-ray
devices and medical imaging and cardiological software.

Tervezés, fejlesztés, szervíz és telepítési tevékenységek a páciens monitorozó, diagnosztikai és terápiás orvostechnikai
eszközök, röntgengenerátorok és röntgentechnikai berendezések valamint orvostechnikai képalkotó és kardiológiai szoftverek
fejlesztése, gyártása, installálása, javítása és forgalmazása támogatására.

Дизайн, pазработка, монтаж, ремонт и продажа в поддержку дизайн, pазработка, производство, монтаж, ремонт и
продажа приборов для мониторинга пациентов, диагностических и терапевтических электромедицинских, рентгеновских
генераторов и рентгеновских аппаратов, а также разработка программного обеспечения для медицинских и кардилогии.
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Innomed Medical Zrt.
2500  Esztergom, Schweidel u. 50., Hungary

Production, assembling, packaging and delivery in support of design, development, manufacture, servicing, installation and
distribution of patient monitoring, diagnostic and therapeutic electromedical devices, X-ray generators and X-ray devices and
medical imaging and cardiological software.

Gyártás, összeszerelés, csomagolás és kiszállítás a páciens monitorozó, diagnosztikai és terápiás orvostechnikai eszközök,
röntgengenerátorok és röntgentechnikai berendezések valamint orvostechnikai képalkotó és kardiológiai szoftverek fejlesztése,
gyártása, installálása, javítása és forgalmazása támogatására.

Производство, сборка, упаковка и поставка в поддержку дизайн, pазработка, производство, монтаж, ремонт и продажа
приборов для мониторинга пациентов, диагностических и
терапевтических электромедицинских, рентгеновских генераторов и рентгеновских аппаратов, а также
разработка программного обеспечения для медицинских и кардилогии.
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